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Verslag van de vergadering van de Participatieraad 19 oktober 2023 

 

Aanwezig:  mevr. Elzinga (vz), mevr. Jorna, mevr. Hullegie, dhr. Janssen, dhr. Hoekstra, 

dhr. Kingma, dhr. Nutters, mevr. Lampers. dhr. Spiekhout, dhr. Roorda en 

dhr. Pit 

Afwezig:   mevr. Veldman en dhr. Smits  

Verslag:     mevr. Van Dam (ambt. secretaris) 

_______________________________________________________________ 

 

1. Welkom 

De voorzitter heet de aanwezigen van harte welkom. Er zijn afmeldingen van 

mevrouw Veldman en de heer Smits. De voorzitter deelt mee dat mevrouw Van 

Lingen helaas vanwege persoonlijke omstandigheden haar lidmaatschap van de 

Participatieraad moet beëindigen. De voorzitter leest de mail voor van mevrouw Van 

Lingen. De leden vinden het jammer maar begrijpelijk.   

 

2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt vastgesteld.  

 

3. Verslag en actiepuntenlijst van 21 september 2023 

Punt 7 van het conceptverslag – de heer Janssen is contactpersoon van de werkgroep 

Participatie (voorheen Werk&Inkomen).  

Naar aanleiding van de start van de nieuwe leden is in de werkgroepen afgesproken 

om langzaam op te starten. De nieuwe leden kunnen voor vragen bij een maatje 

terecht. 

Hierna wordt het verslag vastgesteld en de actiepuntenlijst bijgewerkt.  

 

4. Ingekomen en uitgaande stukken 

5. De heren Janssen en Nutters van de werkgroep Jeugd nemen deel aan de aftrap 

van de sociale transitie op 13 november.  

6. De voorzitter en afwisselend een ander lid nemen deel aan de projectgroep sociale 

basis die een aantal keren bijeen zullen komen.   

 

 

7. Mededelingen van het Dagelijks Bestuur 

• Er wordt weer een Bestuurlijk Overleg gepland met het DB. Leden kunnen 

vragen aanleveren bij de ambtelijk secretaris.  

• Daarvoor wordt nog een afspraak ingepland met de strategisch 

beleidsadviseur van de gemeente.  

• Op 29 november staat een gezamenlijk etentje op de agenda. De locatie volgt 

nog.  

• Gasten op de publieke tribune kunnen na de rondvraag gelegenheid krijgen 

om een  vraagt te stellen. De voorzitter zal dit bij aanvang van de vergadering 

melden.  

• Het verzoek aan de contactpersonen is om voor het conceptadvies het 

toegestuurde format te gebruiken.  

• Na afloop van het afscheid van burgemeester Van der Zwan raakte de 

voorzitter in gesprek met een raadslid en ontving de complimenten voor de 

heldere adviezen van de Participatieraad.   
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8. Mededelingen van de werkgroepen 

Jeugd 

• De werkgroep Jeugd heeft een presentatie gehad van de strategisch 

beleidsambtenaar over de Proeftuin (MET). Dit is een landelijke proef waar een 

aantal gemeenten aan mee doen. Doelstelling is om vooruitlopend op de 

wijzigingen binnen de Jeugdwet ervaringen op te doen. De betrokken 

instanties zitten nu met een team aan tafel. Men zit nu in de uitvoerende fase 

en is positief maar de proeftuin loopt dit jaar op zijn eind. Het is nog 

onduidelijk hoe het qua budgettering zit in 2024. Wat heel goed naar voren 

komt is dat de insteek van een grote gemeente, bijvoorbeeld Rotterdam, 

anders is dan een kleine gemeente zoals Heerenveen. Er moet duidelijkheid 

komen richting de ministeries dat de behoeftes van kleinere gemeenten 

anders zijn dan de grote gemeenten. Demissionair staatssecretaris Weerwind 

heeft bij het werkbezoek aan Heerenveen ondervonden hoe de huidige situatie 

is en hoe er gewerkt wordt in de proeftuin. Hij was erg positief over de 

aanpak.   

• Het conceptadvies is besproken in de werkgroep vergadering.  

• Er zijn diverse bezoeken aan instanties uitgezet. 

• In de eerstvolgende vergadering zullen de leden onderwerpen aandragen waar 

de focus van de werkgroep naar uitgaat.  

 

Participatie (voorheen Werk&Inkomen) 

• Het gesprek met de strategisch beleidsadviseur Participatie is voorbereid. Bij 

dit gesprek was de hele werkgroep aanwezig. De nieuwe leden konden zo 

kennis maken. Gesprekonderwerp was het armoedebeleid. Het positieve wat 

naar voren kwam was dat het aantal mensen dat gebruik maakt van de 

diverse regelingen in Heerenveen stabiel is. Er is een vervolgafspraak gepland 

omdat er financieel nog wat onduidelijkheden zijn. De gemeenteraad neemt in 

de vergadering van november nog een aantal besluiten. 

• Ook is gevraagd naar de ervaringen van de nieuwe regeling over giften. Dit zal 

in het volgende gesprek aan de orde komen.  

• De werkgroep heeft nieuwe data gepland voor de vergaderingen vanwege de 

beschikbaarheid van de leden. 

 

Werkgroep WMO (voorheen Ouderen en Meedoen&Voorzieningen) 

• Voor de werkgroep is het even puzzelen wat betreft het in elkaar schuiven van 

de werkgroepen. De onderwerpen van beide werkgroepen moeten goed 

verdeeld worden. Er is één nieuw lid aangeschoven en de werkgroep bestaat 

nu uit zeven personen. Helaas is een nieuw lid om persoonlijke redenen 

gestopt. Er zijn afspraken gemaakt over de koers van de werkgroep.  

• De werkgroep stelt de vraag hoe ze moeten anticiperen op de adviezen.  

• Er was een signaalkaart binnen gekomen en dit is besproken in de 

vergadering. Vangen we over hetzelfde onderwerp meer signalen op dan 

neemt het Dagelijks Bestuur of de werkgroepen dit mee in de gesprekken met 

de beleidsambtenaren. 

 

 

9. Terugblik presentatie Zorg- en sociale transitie 21 september 

De presentatie van de ambtenaren wordt op prijs gesteld. Men staat voor grote 

opgaven.  

 

10. Conceptadvies Verordening Jeugd en nadere regels 

Mevrouw Jorna geeft een toelichting op het conceptadvies. Hierna volgen nog wat 

vragen over bijvoorbeeld de evaluatie eigen krachtprogramma, waar ligt bij de term 

jeugdigen de leeftijdsgrens en over pleegzorg. De secretaris zal het advies 

aanpassen. Verder is men akkoord met het voorgestelde advies.   
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11. Teambuilding 2024 - evaluatie 

We kunnen terugkijken op een mooie teambuilding waarbij we veel informatie hebben 

gekregen van de Koepel Adviesraden. De Participatieraad wordt al vroegtijdig in het 

proces bij het maken van nieuw beleid betrokken en dat zie je over het algemeen 

terug in de adviezen die gegeven worden. We moeten wel waakzaam blijven dat dit 

ook zo blijft zeker als er veel personeelswisselingen zijn binnen de afdeling.  

De werkgroepen moeten dus ook attent zijn om vroegtijdig met de 

beleidsmedewerkers in contact te zijn. De werkgroepen kunnen actuele punten 

oppakken waar ze zich op gaan richten en dit thema tijdens een vergadering 

presenteren. Tijdens de komende teambuilding in februari zal dit verder worden 

uitgediept. De onderwerpen kunnen dan verwerkt orden in de jaarplannen van de 

werkgroepen. Er zal een datumprikker met opties worden doorgestuurd.  

 

12. Verdeling Nieuwsflits.  

Het verzoek aan de werkgroepen is om de verslagen van werkbezoeken of andere punten 

aan te leveren bij de ambtelijk secretaris zodat dit in de nieuwsflits verwerkt kan worden.  

 

13. Informatiemap Participatieraad 

De informatiemap is geheel vernieuwd en doorgenomen.  

 

14. Rondvraag 

De heer Spiekhout meldt dat er na de fatale brand in de opslaghal van de stichting in 

moaie dei ook veel positieve dingen zijn gebeurd. Voor de Sinterklaasactie heeft men 

veel spullen gekregen en is men royaal voorzien. Aanmelden voor een pakket voor 

kinderen van 0-9 jaar kan via de stichting. Dit geldt ook voor kinderen buiten de 

gemeente Heerenveen.  

Vrijdag 20 oktober is de stichting tijdelijk twee dagen in de Doarpskeamer van Akkrum te 

gast. Omrop Fryslân zal hier verslag over doen.  

 

De werkgroep Jeugd brengt op 8 november een bezoek aan jongerenwerk Casa. Een 

onderwerp dat zeker aan de orde komt is de drugsproblematiek. Wie van de andere leden 

interesse heeft om mee te gaan moet zich even melden bij de heer Kingma.  

 

15. Sluiting  

Hierna sluit de voorzitter om 21.00 uur de vergadering en wenst allen wel thuis.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
         -vastgesteld 16-11-2023- 


